
RADA  POWIATU 

   w SŁUPSKU           

 

OR-II.0002.17.2016          

        

Protokół Nr XVII/2016 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 30 marca 2016 roku 

 

 

XVII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej                   

nr 202  od godz. 12 00. 

 

Ad I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XVII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Tomasza Zacharzewskiego komendanta Komisariatu I Policji w Słupsku. 

Pana Krzysztofa Ulaszka komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku. 

Pana Mariana Daleckiego z-cę Powiatowego Lekarza Weterynarii w Słupsku. 

Pana Arkadiusza Walacha wójta Gminy Smołdzino. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu. Przedstawicieli mediów i wszystkich 

przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewniała radca prawny pani Beata Sadowska, a od godz. 1330 pani Irena Łońska. 

      

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 21 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady są prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Wojciecha Krasuckiego. 
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Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu) 

W dniu 24 marca br. do przewodniczącego Rady wpłynął wniosek od Zarządu Powiatu z prośbą                                   

o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie zawarcia 

umowy z gminą Kępice na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa dróg gminnych                         

w miejscowości Kępice: ul. T. Kościuszki – droga nr 159508G oraz ul. Szkolnej – droga nr 159522G. 

Głosu udzielił staroście panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwrócił uwagę na pomyłkę w uzasadnieniu, która dotyczy 

Kępic, a nie Kobylnicy. Poinformował, że gmina Kępice również postanowiła ubiegać się o środki                    

z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020 i wystąpiła z wnioskiem do powiatu 

o udział w tym programie. Dodał, że nieznacząca kwota, jak 20 tys. zł powoduje, że otrzymuje 

dodatkowe punkty w tym rankingu i w związku z tym zwiększone szanse na otrzymanie pomocy 

dotacji finansowej na przebudowę dróg gminnych.  Poprosił o uwzględnienie w porządku sesji  

projektu uchwały. 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych ma 

zapytanie do pana starosty? Pytań nie było. 

Przystąpił do głosowania, i zapytał, kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku sesji 

omówionego projektu uchwały zechce podnieść rękę, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za – 21   przeciw - 0.  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty do porządku sesji w pkt 9. ppkt 16, a ppkt 16 stanie się 

ppkt 17 itd. 

Przystąpił do realizacji programu.  

   1. Otwarcie sesji. 

  2. Stwierdzenie kworum. 

  3. Zmiany w porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołu XVI sesji. 

  5. Interpelacje i zapytania radnych. 

  6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz z wykonania  

      uchwał Rady Powiatu Słupskiego. 

  7. Sprawozdania: 

      1) z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Słupsku za 2015 rok, 

      2) z realizacji w 2015 roku „Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie  

           słupskim na lata 2013 – 2015”, 

      3) z realizacji zadań finansowych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  

          Niepełnosprawnych z zakresu rehabilitacji społecznej w 2015 roku, 

      4) ocena zasobów pomocy społecznej w roku 2015 dla powiatu słupskiego. 

      5) z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku w 2015 roku, 

 



/      3 

      6) z realizacji zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia osób  

           niepełnosprawnych w 2015 roku. 

  8. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z funkcjonowania procedury konsultacji społecznych  

      z mieszkańcami Powiatu Słupskiego w 2015 r. 

  9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,  

2) w sprawie określenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

motywacyjnym w ramach Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie 

Słupskim, 

3) w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z Powiatową Radą Działalności Pożytku 

Publicznego lub z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji,  

4) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej                                 

na przebudowę drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Zagórzyca – Mianowice, 

5) w sprawie zawarcia umowy z Gmina Dębnica Kaszubska na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa dróg na Os. Północ w Dębnicy Kaszubskiej”,  

6) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej                            

na przebudowę drogi powiatowej nr 1170G na odcinku Lubuń – Żelkówko, 

7) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej                             

na przebudowę drogi powiatowej nr 1150G na odcinku Słonowiczki - Tychowo, 

8) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej                               

na modernizację drogi powiatowej nr 1152G Dobrzęcino – Komorczyn stanowiącej dojazd 

do gruntów rolnych na terenie gminy Kobylnica, 

9) w sprawie przekazania Gminie Kobylnica spraw związanych z zarządzaniem publiczną drogą 

powiatową nr 1151G w Ścięgnicy, 

10) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. Rewitalizacja układu drogowego w miejscowości Ścięgnica poprzez 

przebudowę drogi gminnej i powiatowej wraz z przebudową oświetlenia drogowego”, 

11) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica na realizację zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Lulemino wraz z przebudową sieci kanalizacji 

deszczowej”, 

12) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kępice i Kobylnica pomocy finansowej 

na wykonanie dokumentacji technicznej  na przebudowę drogi powiatowej nr 1157G Łosino 

– Barcino, 

13) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Miasto Ustka pomocy finansowej                         

na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G – ul. Wróblewskiego w miejscowości Ustka, 

14) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy finansowej                                       

na przebudowę drogi powiatowej nr 1102G na odcinku Lędowo – Modlinek, 

15) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy rzeczowej                                          

na przebudowę dróg powiatowych nr 1102G i 1103G na terenie Gminy Ustka, 
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16) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kępice na realizację zadania inwestycyjnego                              

pn. „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Kępice: ul. T. Kościuszki – droga                            

nr 159508G oraz ul. Szkolnej – droga nr 159522G”, 

17) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg 

powiatowych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego, 

18) w sprawie pozbawienia drogi przebiegającej przez teren Powiatu Słupskiego kategorii drogi 

powiatowej,  

19) w sprawie pozbawienia drogi przebiegającej przez teren Powiatu Słupskiego kategorii drogi 

powiatowej,  

20) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Słupskiego na rzecz Miasta Ustka, 

21) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Słupskiego na rzecz Gminy Słupsk, 

22) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Słupski Porozumienia Intencyjnego                  

z Województwem Pomorskim dotyczącego realizacji Przedsięwzięcia Strategicznego 

Województwa Pomorskiego „Pomorskie trasy rowerowe o znaczeniu międzynarodowym”, 

23) w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego powiatu słupskiego, 

       24) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok, 

       25) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zakończenie sesji. 

 

Ad. IV.  

Przyjęcie protokołów XVI sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że protokół XVI sesji 

był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Zapytał, czy są uwagi? Uwag 

nie było. Stwierdził, że protokół XVI sesji Rady, został przyjęty.    

 

Ad. V  

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z Państwa radnych 

chce złożyć interpelację. Głosu udzielił radnej Marii Kobylarz. 

 

Radna Maria Kobylarz  - złożyła interpelację w sprawie drogi powiatowej nr 1189G na terenie 

gminy Potęgowo. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z  radnych  chce 

złożyć zapytanie? Głosu udzielił radnemu Pawłowi Lisowskiemu. 

       

Radny Paweł Lisowski - poprosił o interwencję: 
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- w sprawie niebezpiecznego uskoku na drodze Kusowo – Ciecholub, 

- złego stanu skrzyżowania na drodze Kusowo – Biesowice, 

- zapytał, czy dokonano już oględzin i wyznaczono do wycinki drzewa przy drodze Kusowo –    

   Ciecholub, 

- poprosił o wystąpienie z wnioskiem o likwidację znaków drogowych ograniczających prędkość  

   do 60 km/ha poza terenem zabudowanym na drodze Barcino – Łosino. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze 

 

Radny Paweł Gonera - zapytał: 

− kiedy wykonany będzie remont odcinka drogi pod wiaduktem w Damnicy – odcinek w bardzo 

złym stanie technicznym, 

− czy będzie remontowana droga przez Damnicę, szczególnie w okolicach przejścia dla pieszych, 

− czy i w jakim terminie będzie remontowana droga za Damnicą, w kierunku Damna do tzw. „tamy 

bobrów”, 

− poprosił o interwencję w sprawie wyrwy na drodze S6 w Redzikowie na wysokości sklepu 

„Biedronka”. 

− nawiązał do sprawozdania PUP, z którego wynika, że na naszym rynku pracy pojawiło się ponad 

90 pracowników z Ukrainy i w związku z tym zapytał, jakie to procent cudzoziemców, czy 

przewiduje się dalszy napływ pracowników z Ukrainy i co na to pracodawcy. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie.  

 

Radny Andrzej Zawada - nawiązał do swojego zapytania z poprzedniej sesji w sprawie zwolnienia 

dyrektor SOS-W w Damnicy. Przekazał, że w odpowiedzi na to zapytanie zamieszczona jest 

informacja, iż zwolnienia dokonano po uzyskaniu opinii Pomorskiego Kuratora Oświaty. dodał,                      

że kilka dni temu otrzymał pismo z Kuratorium, z którego wynika, że Pomorski Kurator Oświaty 

powstrzymał się od wydania opinii. W związku z powyższym radny zapytał, jaka była opinia,                           

na którą powołano się w odpowiedzi na poprzednie zapytanie.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Sławomirowi 

Ziemianowiczowi. 

 

Radny Sławomir Ziemianowicz - zapytał czy są jakieś plany co do nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Słupskiego tzw. „Czerwonej szopy” w Ustce. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Tomaszowi 

Świtkowi. 

 

Radny Tomasz Świtek - zapytał ile i w jakiej wysokości odszkodowań wpłacił Zarząd Dróg 

Powiatowych za szkody powstałe na drogach powiatowych.   
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Ad. VI.  

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z działalności w okresie od poprzedniej  sesji  oraz z wykonania 

uchwał Rady Powiatu 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił Staroście Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady 

przedstawił Sprawozdanie Zarządu, które stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Przedstawiając Sprawozdanie, między innymi powiadomił, że na spotkaniu z w Urzędzie 

Wojewódzkim w Gdańsku podpisali umowę z Wojewoda Pomorskim na realizację inwestycji 

drogowej Głobino – Dobieszewo finansowanej z Programu rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019. Dodał, że jest to inwestycja na kwotę 7 mln zł 

dofinansowania z programu „schetynówek” jest 3 mln zł. pozostałą część samorządy wzięły na siebie. 

Drugi projekt jest trzecim rezerwowym i jest na 12 miejscu, dziewięć powiatów podpisało umowę 

finansowania. Rozmawiał z dyrektor Wydziału Finansów, która przekazała, że należy poczekać na 

wynik konkursu do 15 maja.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył dyskusję nad 

przedstawionym „ Sprawozdaniem”. Głosu udzielił radnej Marii Kobylarz.    

 

Radna Maria Kobylarz - zapytała dlaczego inwestycja w Potęgowie  jest na trzecim, a nie na drugim 

miejscu, tak jak było. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odpowiedział, że na trzecim miejscu, bo jest na dwunastym, 

a dziewięć powiatów dostało już dofinansowanie. 

 

Radna Maria Kobylarz – przypomniała, że na komisji starosta mówił, że gmina jest na drugim 

miejscu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – dlatego, że miało dziesięć gmin otrzymać dofinansowanie, 

a otrzymało dziewięć.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - pogratulował panu staroście, 

zarządowi i wszystkim pracownikom, którzy pisali ten projekt na przebudowę drogi powiatowej. Jest 

to sukces uzyskania trzech milionów na 16 powiatów w naszym województwie dziewięć powiatów 

tylko dofinansowanie dostało. Głosu udzielił radnemu Andrzejowi Zawadzie. 

       

Radny Andrzej Zawada – nawiązał do uchwały dotyczącej zmian w budżecie powiatu. Dodał,                        

że odnośnie tych zmian, na komisji polityki społecznej zapytano o informacji pokontrolnej, która 

miała miejsce w grudniu 2015 r., a dotyczyła zadania pod nazwą „Przygotowania dokumentacji 

projektowej dla siedmiu dróg powiatu”. Z informacji dowiedzieli się, że powiat musi zwrócić część 

dotacji w kwocie 68 tys. zł z odsetkami 14 tys. zł. Zapytał, czy w biuletynie będzie tylko informacja 

pokontrolna, czy również wcześniejsze odpowiedzi. 
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Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta -  wyjaśnił, że nad dokumentacją pracowano w Zarządzie Dróg 

Powiatowych i tam były zastrzeżenia. Natomiast, użyłby sformułowania, że obniżono kwotę dotacji, 

a nie zabrano. Dlatego, że we wszystkich projektach, które uzyskują dofinansowania może być różnie 

i nie zawsze uzyskuje się tą kwotę. Poprosił dyrektora ZDP o szczegóły w tej sprawie.   

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – potwierdził, że jest to 

efekt zakończonej kontroli z Urzędu Marszałkowskiego, a dotyczy projektu na który uzyskali 

dofinansowanie w kwocie 770 tys. zł. Po szczegółowej weryfikacji pracownicy Urzędu 

Marszałkowskiego przedstawili cztery uwagi do specyfikacji jaką sporządził ZDP. Kontrola polegała 

na sprawdzeniu zamówień publicznych, wykonaniu projektów technicznych. Zarzuty na dwie 

korekty   zostały oddalone. Utrzymano jedną korektę odnośnie niewłaściwie naliczonego Wadium           

od kwoty brutta, a nie netto oraz nie wydłużenia terminu odpowiedzi na zapytanie wykonawcy, które 

wpłynęło. Dodał, że był to przetarg unijny i na każde pytania została udzielona odpowiedź. Natomiast 

nie został wydłużony termin na złożenie ofert. Przy takich przetargach wiąże się                                                                   

z czterdziestodniowym okresem wydłużenia terminu, co w praktyce spowodowałoby sparaliżowanie. 

Dodał, że wartość projektu wynosiła około 1770 tys. zł ,otrzymali dofinansowanie, po zmniejszeniu, 

co stanowi nadal 70% dofinansowania. Dodał, że starają się robić jak najlepiej, ale błędy zawsze się 

pojawiają. Wyjaśnił, że prawo o zamówieniach publicznych jest nie do końca doskonałe i takie błędy 

mogą się pojawić.     

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odnośnie Wadium dodał, że z wyliczenia wychodzi,                                     

że wadium powinno wynosić 4 tys. zł, a było około 5 tys. zł. ta zawyżona kwota około 400 zł. 

powoduje dostęp do tego przetargu.  

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – dodał, że Wadium jest 

zwracane wykonawcy przy podpisywaniu umowy. Dodał, że żaden z wykonawców nie złożył 

protesty, nie było utrudnienia, było sporo ofert na zadania projektowe i w jego ocenie było dobrze 

przeprowadzone. Natomiast stoją przed dylematem, czy korektę naliczyć, czy odwołać się do sądu                        

i ponosić dodatkowe koszty. Przy tak dużym dofinansowaniu należy mieć świadomość, że 30% było 

środków naszych. Natomiast dzięki tym projektom mogli złożyć wniosek o schetynówkę i otrzymać 

następne dofinansowania, ponieważ projekt Głobino – Dobieszewo był również dokonany w tym 

projekcie.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Zawadzie. 

       

Radny Andrzej Zawada – nie bardzo może się zgodzić z stwierdzeniem, „odpuścimy, bo i tak dużo 

dostaliśmy”. Powrócą do tego tematu na którejś z komisji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy są pytania do pana 

starosty. Pytań nie było. 
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Ad. VII 

Sprawozdania: 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że Sprawozdania ujęte 

w pkt VII były przedmiotem posiedzenia Komisji Polityki Społecznej. Również radni, którzy nie są 

członkami tej komisji otrzymali Sprawozdanie wcześniej do zapoznania się.  

     

ppkt 1) ) z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Słupsku za 2015 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są pytania                                            

do Sprawozdania.  Pytań nie było. 

 

ppkt 2) z realizacji w 2015 roku „Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych 

               w powiecie słupskim na lata 2013 – 2015” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że tym problemem 

zajmowała się Powiatowa Społeczna Rada do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Słupsku i wyraziła 

pozytywną opinię na temat realizacji w 2015 r. Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych     

w powiacie słupskim na lata 2013 – 2015. Zapytał, czy są pytania  do Sprawozdania.  Pytań nie było. 

 

ppkt 3)  z realizacji zadań finansowych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  

              Niepełnosprawnych z zakresu rehabilitacji społecznej w 2015 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są pytania                                           

do Sprawozdania.  Pytań nie było. 

 

ppkt 4)  ocena zasobów pomocy społecznej w roku 2015 dla powiatu słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są pytania                                           

do Sprawozdania.  Pytań nie było. 

 

ppkt 5)  z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku w 2015 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są pytania                                           

do Sprawozdania.  Pytań nie było. 

 

 ppkt  6) z realizacji zadań dotyczących rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnienia  

               osób niepełnosprawnych w 2015 roku 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są pytania                                

do Sprawozdania.  Pytań nie było. 

Stwierdził, że omawiane Sprawozdania Rada przyjęła. 

(Sprawozdania stanowią zał. nr 5 i 6 do protokołu) 
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Ad. VIII.  

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z funkcjonowania procedury konsultacji 

 społecznych z mieszkańcami Powiatu Słupskiego w 2015 roku 

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował Wysoką Radę,                                         

że takie Sprawozdanie Zarząd przedstawiania radzie na podstawie uchwały Rady Powiatu z 2008 

roku. Pani sekretarz na komisjach poinformowała radnych, że nie przeprowadzono konsultacji, 

ponieważ nie wystąpiły przesłanki przewidziane ustawą o samorządzie powiatowym.  

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

       

Ad. IX.  

Podjęcie uchwał: 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poinformował, że projekty uchwał                           

od ppkt 1 do ppkt 3 były omawiane na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej  i zaopiniowane 

pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu  

              Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/151/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu  Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

ppkt 2) w sprawie określenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze  

                motywacyjnym w ramach Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie  

                Słupskim 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10  do protokołu) 

       

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu 

uchwały, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za - 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/152/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie określenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze motywacyjnym                        

w ramach Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

ppkt 3) w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z Powiatową Radą Działalności  

               Pożytku Publicznego lub z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

               wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

               i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących  

               działalności statutowej tych organizacji  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 20   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/153/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z Powiatową Radą Działalności Pożytku 

Publicznego lub z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego                                    

w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

Poinformował radnych, że projekty uchwał od ppkt. 4 do ppkt 22 były omawiane na posiedzeniach 

Komisji Rolnictwa, Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Budżetu i Finansów oraz 

Rozwoju Powiatu  i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 4) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej     

               na przebudowę drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Zagórzyca – Mianowice 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – zapytał o termin wykonania omawianej drogi. Jeżeli jest to termin dłuższy 

niż miesiąc, czy przewiduje się prowizoryczną naprawę poboczy szczególnie w miejscowości 

Mianowice.  

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił dyrektorowi Zarządu 

Dróg Powiatowych w Słupsku Mariuszowi Ożarkowi. 
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Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – uważa, że dla bezpieczeństwa powinna być naprawiona                          

ta droga.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14  do protokołu) 

    

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i zapytał  - 

kto z  radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/154/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Damnica pomocy finansowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Zagórzyca – Mianowice, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

       

ppkt 5) w sprawie zawarcia umowy z Gmina Dębnica Kaszubska na realizację zadania  

             inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa dróg na Os. Północ w Dębnicy Kaszubskiej” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16  do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18   przeciw – 0   wstrzymało się – 0  radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/155/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie zawarcia umowy z Gmina Dębnica Kaszubska na realizację zadania inwestycyjnego                       

pn. „Budowa i przebudowa dróg na Os. Północ w Dębnicy Kaszubskiej”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

 

ppkt 6) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej   

              na przebudowę drogi powiatowej nr 1170G na odcinku Lubuń – Żelkówko 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/156/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1170G na odcinku Lubuń – Żelkówko, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 
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ppkt 7) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej       

               na przebudowę drogi powiatowej nr 1150G na odcinku Słonowiczki – Tychowo 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 20  do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania 

za - 18   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/157/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1150G na odcinku Słonowiczki – Tychowo, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu) 

       

ppkt 8) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej    

              na modernizację drogi powiatowej nr 1152G Dobrzęcino – Komorczyn stanowiącej  

              dojazd do gruntów rolnych na terenie gminy Kobylnica 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/158/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kobylnica pomocy finansowej na modernizację 

drogi powiatowej nr 1152G Dobrzęcino – Komorczyn stanowiącej dojazd do gruntów rolnych na 

terenie gminy Kobylnica, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu) 

 

ppkt 9) w sprawie przekazania Gminie Kobylnica spraw związanych z zarządzaniem publiczną  

             drogą powiatową nr 1151G w Ścięgnicy 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu) 

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,  

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/159/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przekazania Gminie Kobylnica spraw związanych z zarządzaniem publiczną drogą 

powiatową nr 1151G w Ścięgnicy, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

ppkt 10) w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica na realizację zadania  

                 inwestycyjnego pn. Rewitalizacja układu drogowego w miejscowości Ścięgnica  

                 poprzez przebudowę drogi gminnej i powiatowej wraz z przebudową oświetlenia  

                 drogowego” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 26 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,  

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/160/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą Kobylnica na realizację zadania inwestycyjnego 

pn. Rewitalizacja układu drogowego w miejscowości Ścięgnica poprzez przebudowę drogi gminnej 

i powiatowej wraz z przebudową oświetlenia drogowego”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu) 

 

ppkt 11) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kobylnica na realizację zadania inwestycyjnego  

                pn. „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Lulemino wraz z przebudową sieci  

                kanalizacji deszczowej” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 28  do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw ?   kto się wstrzymał 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/161/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawi zawarcia umowy z Gminą Kobylnica na realizację zadania inwestycyjnego                                  

pn. „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Lulemino wraz z przebudową sieci   kanalizacji 

deszczowej”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 29 do protokołu) 
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ppkt 12) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kępice i Kobylnica pomocy  

                finansowej na wykonanie dokumentacji technicznej  na przebudowę drogi powiatowej  

                nr 1157G Łosino – Barcino 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 30  do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/162/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Kępice i Kobylnica pomocy finansowej                            

na wykonanie dokumentacji technicznej  na przebudowę drogi powiatowej nr 1157G Łosino – 

Barcino, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

 

ppkt 13) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Miasto Ustka pomocy finansowej    

               na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G – ul. Wróblewskiego w miejscowości Ustka 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 32 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw – 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/163/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Miasto Ustka pomocy finansowej                                           

na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G – ul. Wróblewskiego w miejscowości Ustka, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 33 do protokołu) 

      

ppkt 14) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy finansowej   

                  na przebudowę drogi powiatowej nr 1102G na odcinku Lędowo – Modlinek 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 34 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 
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podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/164/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy finansowej  na przebudowę drogi 

powiatowej nr 1102G na odcinku Lędowo – Modlinek, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 35 do protokołu) 

 

ppkt 15) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy rzeczowej na  

                 przebudowę dróg powiatowych nr 1102G i 1103G na terenie Gminy Ustka 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 36 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/165/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Gminy Ustka pomocy rzeczowej na przebudowę dróg 

powiatowych nr 1102G i 1103G na terenie Gminy Ustka, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

        

ppkt 16) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kępice na realizację zadania inwestycyjnego  

                 pn. „Przebudowa dróg gminnych w miejscowości Kępice: ul. T. Kościuszki – droga             

                 nr 159508G oraz ul. Szkolnej – droga nr 159522G 

 

Projekt uchwały był omawiany na dzisiejszej Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu                  

i zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 38 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/166/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kępice na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

dróg gminnych w miejscowości Kępice: ul. T. Kościuszki – droga  nr 159508G oraz ul. Szkolnej – 

droga nr 159522G, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 39 do protokołu) 
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ppkt 17) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg  

                 powiatowych, dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 40 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 17    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/167/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg powiatowych, dla 

których zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 41 do protokołu) 

 

ppkt 18) w sprawie pozbawienia drogi przebiegającej przez teren Powiatu Słupskiego kategorii  

               drogi powiatowej 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 42 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 17    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/168/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie pozbawienia drogi przebiegającej przez teren Powiatu Słupskiego kategorii drogi 

powiatowej, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 43 do protokołu) 

 

ppkt 19) w sprawie pozbawienia drogi przebiegającej przez teren Powiatu Słupskiego kategorii  

               drogi powiatowej 

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 44 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 17    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 
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Stwierdził, że uchwała Nr XVII/169/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie pozbawienia drogi przebiegającej przez teren Powiatu Słupskiego kategorii drogi 

powiatowej, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 45 do protokołu) 

 

ppkt 20) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej  

                 własność Powiatu Słupskiego na rzecz Miasta Ustka 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 46  do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i w związku z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest  za przyjęciem 

omówionego projektu uchwały, kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 17    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/170/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Słupskiego na rzecz Miasta Ustka, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 47 do protokołu) 

      

ppkt 21) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej  

                 własność Powiatu Słupskiego na rzecz Gminy Słupsk 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosu udzielił staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – poinformował o autopoprawce, która została wprowadzona 

do projektu uchwały. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 48 do protokołu) 

    

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania  i w związku 

z tym zapytał  - kto z  Państwa radnych jest  za przyjęciem wraz z autopoprawką omówionego 

projektu uchwały, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/171/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Słupskiego na rzecz Gminy Słupsk, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 49 do protokołu) 
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ppkt 22) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Słupski Porozumienia 

                  Intencyjnego z Województwem Pomorskim dotyczącego realizacji Przedsięwzięcia  

                  Strategicznego Województwa Pomorskiego „Pomorskie trasy rowerowe o znaczeniu  

                  międzynarodowym” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze    

 

Radny Paweł Gonera – widzi w tej uchwale wiele niedomówień. Ponadto, wartość przedsięwzięcia 

wyniesie 102 mln zł. Zapytał, czy jest nas stać na te ścieżki rowerowe. Ponadto przypomniał, że ten 

projekt był już realizowany. Do dzisiaj jej nie ma, środki przez samorządy zostały spożytkowane. 

Odnośnie ścieżek rowerowych, powiedział, że są dobre między innymi w Gałęzinowie, Wielichowie, 

Bierkowie, ale rowerzystów nie widać. Zapytał, czy mając w złym stanie drogi, walące się mosty, 

mamy pieniądze, które wyłoży się na ścieżki w kwocie 3 milionów. Zauważył, że w tej inwestycji 

nie bierze udziału gmina Smołdzino. Będzie namawiał radnych, żeby nie brały udziału w tej 

inwestycji na którą mają wyłożyć 150 tys. zł. Wspomniał o drodze Wierzchocino – Smołdzino,                         

po której jest trudno przemieszczać się w okresie letnim. Zapytał kto będzie liderem tego programu, 

bo wciskają pana starostę na lidera, a radni nie mogą się na to zgodzić. Nie jest to interes strategiczny 

powiatu, a gminy, które chcą wykonywać niech wykonują. Na dzień dzisiejszy lidera nie ma,                             

co zdaniem radnego jest najważniejsze w tym programie. To, że Urząd Marszałkowski musi się 

wykazać, że wykorzystał środki unijne, to jest sprawa Urzędu, a nie nas.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wyjaśnił, że tak Unia nakazała i tak 

został podpisany Regionalny Program Operacyjny Województwa Pomorskiego i tylko na ten cel 

przeznaczone są pieniądze. Jeżeli środki nie zostaną wykorzystane, to Unia zabierze 

 

Radny Paweł Gonera  - nie widzi przymusu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przymusu nie ma, jest to uchwała 

dotycząca porozumienia intencyjnego. 

 

 Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił Wojciechowi 

Krasuckiemu wiceprzewodniczącemu rady. 

 

Pan Wojciech Krasucki wiceprzewodniczący rady - idąc rozumowaniem radnego, żaden 

samorząd, powiat nie uzyskałby pieniędzy unijnych na to co dzieje się wokół nas. Zaapelował                            

do radnych, by zagłosować za tą uchwałą, z takiej przyczyny, że w żadnym powiecie takiej dyskusji 

nie ma, nie było i nie będzie. Wszystkie gminy powiatu będą partycypowały w kosztach. Projekty  

tras są od dawna znane. Zwracając się do radnego Gonery powiedział, że myli się, że nie ma przebiegu 

tych tras. Myli się, że w tym projekcie nie będzie uczestniczył burmistrz Graczyk. Będzie 

uczestniczył. Liderem w związku z takimi, a nie innymi dokumentami wynikającymi ze strategii 

rozwoju województwa pomorskiego jest marszałek, a później starosta. Dlatego Powiat musi taką  
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uchwałę podjąć, żeby gminy się w to przedsięwzięcie zaangażowały. Poprosił nie wykluczać Powiatu 

Słupskiego z kolejnej inwestycji województwa pomorskiego, bo turystów będzie wszędzie, oprócz 

Ustki i Rowów.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – powiedział, że jest to uchwała intencyjna i dotyczy realizacji  

przedsięwzięcia strategicznego z Województwem Pomorskim. Dodał, ze po opracowaniu 

dokumentacji, dowiemy się w szczegółach o kosztach tego przedsięwzięcia i w jakiej części tych 

odcinków będą budowane i remontowane i w jaki sposób, czy będzie to remont duży, czy tylko 

cząstkowy. Wszystkie samorządy, a szczególnie Słupska, Ustki, są „za”. Burmistrz Ustki podejmie 

się liderowania w tym projekcie. Poinformował, że na spotkaniu w Gdańsku nie doszło                                        

do porozumienia. Pewnie burmistrz ma plany inne w przeprowadzeniu tej ścieżki. Starosta 

zadeklarował, że Powiat liderem nie będzie, bo ma to mniejsze znaczenie, ważniejsze dla nas są drogi. 

Dodał, jeżeli Powiat będzie uczestniczyć w tym przedsięwzięciu, to tylko dlatego, że jako zarząd 

uważają że przedsięwzięcie jest warte współfinansowania i trzeba zrobić wszystko, żeby nie upadło. 

Podkreślił, że te pieniądze na nic innego nie będą mogły być przeznaczone. Jeśli nie skorzystają, nie 

poprawią odcinków dróg i w niektórych przypadkach budowy nowych ścieżek  wspólnie z gminami,  

stracą jakąś część turystów i rekreacji dla naszych mieszkańców, co jest również ważne. Dodał, że                     

nie zgadza się z wypowiedzią radnego Gonery, bo na ścieżkach jest duży ruch. Myśli, że miasto                           

i gmina idą w dobrym kierunku. Jest to bardzo dobry kierunek rozwoju pod kątem biznesowym, 

turystycznym, ale też rekreacyjnym.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze.    

 

Radny Paweł Gonera – wyraził swój pogląd jako radny powiatowy. Zwracając się do p. Krasuckiego 

zwrócił uwagę, że gmina Smołdzino nie zadeklarowała swojego udziału i myśli, że słusznie.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 50 do protokołu) 

      

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania                                      

i zapytał - kto z  radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, kto jest przeciw,                           

kto się wstrzymał  

podał wyniki głosowania: 

za – 17    przeciw – 1   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/172/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Słupski Porozumienia Intencyjnego                          

z Województwem Pomorskim dotyczącego realizacji Przedsięwzięcia Strategicznego Województwa 

Pomorskiego „Pomorskie trasy rowerowe o znaczeniu międzynarodowym”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 51 do protokołu) 

     

Poinformował, że projekty uchwał od ppkt 23 do ppkt 25 były omawiane na posiedzeniach komisji 

Rady Powiatu Słupskiego i zaopiniowane pozytywnie. 
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ppkt 23) w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego powiatu  

                 słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 52 do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem omówionego projektu uchwały,   

kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/173/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów podróży służbowej radnego powiatu słupskiego, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 53 do protokołu) 

 

ppkt 24) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 54  do protokołu) 

    

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z radnych jest  za przyjęciem wraz z autopoprawkami 

omówionego projektu uchwały, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/174/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                                    

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2016 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 55 do protokołu) 

 

ppkt 25) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chciał 

zabrać głos. Głosów nie było 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 56  do protokołu) 

     

Przystąpił do głosowania  i zapytał  - kto z  radnych jest  za przyjęciem wraz z autopoprawkami 

omówionego projektu uchwały,  kto jest przeciw ?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 18    przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XVII/175/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 marca 2016 r.                     

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 57 do protokołu) 
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Ad. X.  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  panu Staroście.  

 

Odpowiedzi na zapytania radnych w dniu 30.03.2016 r. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski Starosta – odpowiedział na zapytanie radnego Andrzeja Zawady                         

w którym nawiązał do swojego zapytania z poprzedniej sesji w sprawie zwolnienia dyrektor SOS-W 

w Damnicy. Przekazał, że w odpowiedzi na to zapytanie zamieszczona jest informacja, iż zwolnienia 

dokonano po uzyskaniu opinii Pomorskiego Kuratora Oświaty. dodał, że kilka dni temu otrzymał 

pismo z Kuratorium, z którego wynika, że Pomorski Kurator Oświaty powstrzymał się od wydania 

opinii. W związku z powyższym radny zapytał, jaka była opinia,  na którą powołano się w odpowiedzi 

na poprzednie zapytanie. I odczytał pismo Kuratora Oświaty w Gdańsku. 

Radny Sławomir Ziemianowicz – zapytał, czy są jakieś plany co do nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Słupskiego tzw. „Czerwonej szopy” w Ustce. Odpowiedział, że z porządku komisji 

wycofali projekt uchwały ze względu na nawał tematów, a to nie jest pilna sprawa. Uzgodniono                         

z marszałkiem Województwa, że zostanie przekazana pod potrzeby Pogotowia Ratunkowego, które 

stacjonuje w Ustce. Dyrektor Pogotowia powiedział, że dofinansowania do remontu już nie uzyska 

w tym roku, w związku z tym obiekt ten będzie pełnił rolę dotychczasowo, czyli w części lat przez 

Ochotnicze Wodne Pogotowie Ratunkowe  

Powrócił do zapytania radnego Tomasza Świtka w sprawie rozbudowy budynku w podwórku 

starostwa, rozważanie możliwości dobudowania kondygnacji jako konstrukcji drewnianej, 

odpowiedział, że nie ma potrzeby rozbudowy budynku B w podwórku. Część parteru planujemy 

przystosować do archiwum, pozostałe wolne pomieszczenia przeznaczą do Zarządu Transportu – ale 

potrzebne są środki finansowe. Poza tym na ul. Sienkiewicza Zarząd podjął decyzję o zmniejszeniu 

stawek do rynkowych i te pomieszczenia wynająć. Dodał, że więcej przestrzeni nie potrzeba.   

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – odpowiedział radnemu 

Pawłowi Lisowskiemu: 

- w sprawie niebezpiecznego uskoku na drodze Kusowo – Ciecholub – sprawdzą w terenie                                  

i odpowiedzą. 

- złego stanu skrzyżowania na drodze Kusowo – Biesowice – wyjaśnił, że jest to zadanie inwestycyjne 

o wartości 150 tys. zł, mogą również wystąpić do gminy Kępice o przebudowę tego skrzyżowania, 

- czy dokonano już oględzin i wyznaczono do wycinki drzewa przy drodze Kusowo – Ciecholub – 

odpowiedział, że , w tamtym roku zostało wyznaczonych do wycinki 10 szt. drzew i do końca lutego 

zostały usunięte. Czekają do pojawienia się liści, by wyznaczyć drzewa, bo teraz jest trudno 

rozróżnić, czy jakieś drzewo uschło jak będzie potrzeba to wytną. Ze względu okresu ochronnego                                 

w decyzjach, które otrzymują z gmin wycinki nie mogą być prowadzone od marca do końca września 

- poprosił o wystąpienie z wnioskiem o likwidację znaków drogowych ograniczających prędkość  

   do 60 km/ha poza terenem zabudowanym na drodze Barcino – Łosino – odpowiedział, że znak jest 

postawiony ze względu na zły stan techniczny drogi, było bardzo dużo uszkodzonych poboczy na tej 

drodze. W jego ocenie pomimo, że jest to uciążliwe, ale dla bezpieczeństwa ruchu jest to konieczne.  

 



      22 

Odpowiedział radnemu Pawłowi Gonerze na zapytania: 

− kiedy wykonany będzie remont odcinka drogi pod wiaduktem w Damnicy – odcinek w bardzo 

złym stanie technicznym – prowadzą remont cząstkowy naprawy nawierzchni. Od połowy 

kwietnia po ustabilizowaniu się pogody będą mogli remontować nawierzchnię przy użyciu grysu 

i emulsji remonterem Zarządu. Łatanie ubytków trwać będzie około miesiąca. Dodał, że są łatane 

na bieżąco,   

− czy będzie remontowana droga przez Damnicę, szczególnie w okolicach przejścia dla pieszych – 

postarają się zrobić jak najszybciej, ale stan jej radykalnie poprawi się w połowie kwietnia, gdzie 

będzie mógł pracować remonter na drogach, 

− odnośnie remontu poboczy między Mianowicami, a Karżniczką odpowiedział, że w piątek zostały 

uzupełnione ubytki przy krawędziach, natomiast same pobocza nie planuje remontów, ponieważ 

za miesiąc powinno być przekazane prace, bo na początku kwietnia chcą ogłosić postępowanie 

przetargowe na to zadanie.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  radnemu Andrzejowi 

Kordylasowi.  

 

Radny Andrzej Kordylas – poprosił o załatanie dziur na drodze pod  wiaduktem.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  panu Mariuszowi 

Ożarkowi dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku.  

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku - poinformował,                                   

że w przyszłym tygodniu przeprowadzą remont cząstkowy na drodze w Damnicy.  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera  - czy i w jakim terminie będzie remontowana droga za Damnicą, w kierunku 

Damna do tzw. „tamy bobrów”. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  panu Mariuszowi 

Ożarkowi dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku.  

       

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku – wyjaśnił, że 750 tys. zł 

jest na remonty cząstkowe bitumiczne. Natomiast przy 700 km wartość inwestycji, żeby zrobić naraz 

wszystko, 70 mln zł rocznie byłoby mało. Dodał, że stan dróg się poprawił, jest dużo robionych 

inwestycji.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  panu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – dodał, że wszystko wskazuje, że wiadukt w Damnicy  będzie 

przebudowany w odpowiedniej wysokości i przepustowości. Będzie budowany drugi tor, czyli S6 

nowo budowana i drugi tor między Gdynią Chylonią a Szczecinem,  czy Starogardem Szczecińskim.  



      23 

Odnośnie dziury na ulicy w Redzikowie wyjaśnił, że Samorząd Województwa Pomorskiego tę drogę 

uchwałą przekazał gminie, gmina się odwołała, wróciło do WZD, teraz uchwalili i skierowali                           

do Powiatu Powiat się odwołał uznając, że uchwała jest niezgodna z prawem. Sejmik uchwałę 

odrzucił. Natomiast przekazanie tej drogi od Redzikowa do węzła komunikacyjnego obwodnicy 

odbędzie się pod koniec roku, a od 1 stycznia tą drogą będzie również zawiadywać Powiat. Nie będą 

pisać do ZDW o załatanie tej dziury, załatamy we własnym zakresie.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  radnemu Tomaszowi 

Świtkowi. 

 

Radny Tomasz Świtek – zapytał, czy Zarząd Dróg Powiatowych płaci odszkodowanie kierowcom 

za szkody powstałe na drogach powiatowych jeżeli tak to ile jest to w skali roku.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  panu Mariuszowi 

Ożarkowi dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku.  

 

Pan Mariusz Ożarek dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku - odpowiedział, że są 

ubezpieczeni i jest to rocznie kwota 70 tys. zł.  

 

Radny Tomasz Świtek – odniósł się do wypowiedzi starosty nt. pomieszczeń na ul. Sienkiewicza.                   

W ubiegłym tygodniu Komisja Rewizyjna była w CER na kontroli. Warunki w jakich funkcjonują  

wydają się nie na XXI wiek. Czy nie warto byłoby przenieść ich na ul. Sienkiewicza.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  panu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że poprawią warunki CER i nie będzie                              

to ul. Sienkiewicza.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił  radnemu Grzegorzowi 

Grabowskiemu. 

 

Radny Grzegorz Grabowski – podziękował dyrektorowi ZDP za naprawę drogi Dębnica Kaszubska 

– Skarszewo. 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi Kądzieli 

dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku. 

 

Pan Paweł Kądziela dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Słupsku – odpowiedział radnemu 

Pawłowi Gonerze, że od 2007 roku istnieje uproszczona procedura sześciu krajów: Republika 

Armenii, Republika Białorusi, Republika Mołdowy, Gruzji, Federacji Rosyjskiej i Ukrainy. Dodał, 

że zjawisko to dotyczy niemal 100% obywateli Ukrainy. W ubiegłym roku złożono dwa oświadczenia 

dotyczące obywateli Mołdowy, pozostałe to były zaświadczenia obywateli Ukrainy. W 2015 roku 

takich oświadczeń pracodawcy zgłosili do Urzędu 984. Porównując do 2014 roku było znacznie ich  
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mniej, bo 230. Dodał, że dynamika na dzień dzisiejszy znacząco rośnie. Pracodawcy przez ostatnie 

trzy miesiące zgłosili chęci zatrudnienia obywateli Ukrainy 457 osób. Już jest połowa zgłoszeń                         

w porównaniu do 2015 roku. Można się spodziewać, że zgłoszeń będzie więcej. Dodał, że zjawisko 

to pogłębia się, przede wszystkim te osoby zatrudniane są w przetwórstwie spożywczym, w handlu 

hurtowym detalicznym, obsługują turystykę w powiecie i mieście. Dodał, że są to główne branże 

gdzie pracują obywatele Ukrainy. Przypomniał, że obywatele tych sześciu krajów mogą pracować                   

w ciągu dwunastu miesięcy przez sześć miesięcy bez pozwolenia na pracę. Po tym okresie 

pracodawcy występują do Urzędu o informację nt. rynku pracy i z tą informacją zgłaszają się                           

do wojewody, bo wojewoda decyduje o przedłużeniu tym osobom pracy.  Występują o pozwolenie                        

o pracę u wojewody. Myśli, że zjawisko to będzie się pogłębiało, biorąc sytuację na Ukrainie. 

Wspomniał, że średnie wynagrodzenie obywatela Ukrainy wynosi w granicach 600 zł., a pracując                   

u nas za mniejsze wynagrodzenie, jest to duży zastrzyk gotówki. Dodał, że pracodawcy mówią,                         

że obywatele Ukrainy pracują lepiej. Osoby te są zatrudniane na tzw. elastyczne formy zatrudnienia. 

Przypomniał, że obywatele Polski też wyjeżdżali do Niemiec i też się im opłacało. Nie mają 

informacji by miało to być zmienione.  

(Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji stanowią zał. nr 58 do protokołu)  

 

(protokół wyników głosowania XVII sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30.03.2016 roku stanowi 

zał. nr 59 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej  oraz Rozwoju Powiatu z dnia  21.03.2016 r. stanowi 

zał. nr 60 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego  z dnia  22.03.2016r. 

stanowi zał. nr 61 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  23 i 30.03.2016 r. 

stanowią zał. nr 62 i 63 do protokołu) 

 

Ad. XI.  

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

       

Radny Paweł Gonera – podziękował Zarządowi Dróg Wojewódzkich za remont drogi na 

skrzyżowaniu w Główczycach.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Stanisławowi 

Zielińskiemu. 

 

Radny Stanisław Zieliński – złożył oświadczenie w sprawie właściwego wydatkowania środków 

finansowych. Przedstawił radnym sytuację w Smołdzinie, któremu groziła powódź w 2008 roku. 

Mieszkańcy temu zapobiegli. Dzisiaj Park Smołdziński za 2 miliony będzie obniżał wały, zalewał  
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wody, również przy jeziorze Gardno. Gmina nie ma na nic pieniędzy, ale dwa miliony dla 

Smołdzińskiego Parku  na „ptaszki” jest. Przedstawił sytuację na jakie cele przeznaczane są środki 

finansowe np. z WFOŚ. Odniósł się również do bobrów, które  niszczą drogi, a które trzeba 

naprawiać.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – odnośnie wałów zasugerował by 

wspólnie wójt z radą gminy wysłali pismo do stosownych urzędów.  

 

Ad. XII. Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został  wyczerpany. Zamknął XVII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                            

i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

zakończenie godz. 14 10 

Integralną częścią niniejszego protokołu stanowi nagranie na taśmie DVD oznaczonym                                      

nr XVII//2016 z dnia 30 marca 2016 roku i przechowywane przy protokole w Wydziale 

Organizacyjnym. 

  

         Przewodniczący Rady 

          

                Jan Olech 

 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 


